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Gravitational acceleration without mass and noninertia fields

Benjamin T. Solomona)

iSETI LLC, P.O. Box 8532, Denver, Colorado 80201, USA

Gravity modification as a portable nonmass effect is feasible. Contemporary experiments such as High-Frequency Gravitational Waves (HFGW) and Laser Interferometer Gravitational-Wave Observatory (LIGO) require mass to model gravitational acceleration and gravitational waves. A different approach to gravitational acceleration is presented here. This paper proposes that gravitational acceleration on any particle is the effect of the deformation of the shape and mass of the particle due to noninertia transformations present in that local region of the gravitational field. The analytical formulation and numerical integration has led to the discovery of a new formula for gravitational acceleration, g = τc2, that is neither a function of the mass of the gravitational source nor a function of gravitational waves; where τ is a function of the time dilation present in the local gravitational field. This formula has been tested and verified to be correct in the gravitational fields of the nine planetary bodies in our Solar System and the Sun: mechanical acceleration, and electromagnetic fields. Thus leading to the inference that g = τc2 is the generic formula for all non-nuclear force fields. The true power of this definition of gravitational acceleration lies in the fact that it now lends itself to a portable technology, as mass is no longer required to derive acceleration. This new relationship for acceleration describes how an electron moving in a magnetic field causes a force on the electron and explains why the electron velocity, magnetic field, and resulting force relationship is orthogonal. This electron model would be the basis for future propulsion technologies.

La modification de la gravité indépendamment de la masse est possible. Des expériences récentes telles que High-Frequency Gravitational Waves (HFGW) et Laser Interferometer Gravitational-Wave Observatory (LIGO) requièrent la connaissance de la masse pour modéliser l'accélération gravitationnelle et les ondes gravitationnelles. Une approche différente est présentée ici. Cet article suggère que l'accélération gravitationnelle d'une particule soit l'effet de l'altération de la forme et de la masse de la dite particule liée a des transformations non inertielles dans une région donnée du champ gravitationnel. La formulation analytique et l'intégration numérique ont conduit à la découverte d'une nouvelle formule pour l'accélération gravitationnelle, g = τc2, qui n'est ni une fonction de la masse de la source gravitationnelle ni une fonction des ondes gravitationnelles; où τ est une fonction de la dilatation du temps présente dans le champ gravitationnel local. Cette formule été testée et vérifiée dans les champs gravitationnels des neuf planètes de notre système solaire, ainsi que dans celui du soleil en termes d'accélération mécanique et de champ électromagnétique. Ceci conduit à l'inférence que g = τc2 est la formule générique pour tous les champs de force d'origine non nucléaire. L'intérêt de cette formule de l'accélération gravitationnelle repose dans le fait qu'elle est une technologie transportable, vu que la masse n'est plus une donnée nécessaire à l'obtention de l'accélération. Cette nouvelle formule de l'accélération décrit comment un électron mouvant dans un champ magnétique crée une force sur lui-même, et explique pourquoi la vitesse de l'électron, le champ magnétique et la force résultante sont orthogonales. Ce modèle d'électron pourrait jeter les bases des futures technologies de propulsion.
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